
AKADEMICKÝ SENÁT
Divadelní fakulty Janáčkovy akademie múzických umění v Brně

ZÁPIS ZE     ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU   
DIVADELNÍ FAKULTY JAMU DNE   6  . 10. 2014  

PŘÍTOMNI: Mgr.  Igor  Dostálek; doc.  Mgr.  Petr  Francán; doc.  Mgr.  Hana  Halberstadt; prof.  PhDr. 
Miroslav Plešák; BcA. Tomáš Příkrý; MgA. Lukáš Rieger, Ph.D.; MgA. Jan Šotkovský, Ph.D.;

OMLUVENI: MgA. Ivan Buraj; BcA. Michal Skočovský;

HOSTÉ: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D.; MgA. Ondřej Vodička.

Senát je usnášeníschopný.

PROGRAM JEDNÁNÍ:  1. Zahájení 
2. Aktualizace dlouhodobého záměru DIFA JAMU pro rok 2015
3. Návrh zástupců DIFA v Radě vysokých škol (dále jen RVŠ)
4. Různé

PROJEDNÁNO:

ad 1. 
-  Předseda  uvítal  přítomné  senátory  a  hosty:  děkana  a  tajemníka  DIFA  JAMU a  navrhl  strukturu 
programu. 

ad 2.
-  Děkan  a  tajemník  fakulty  zodpověděli  senátorům  všechny  jejich  dotazy  týkající  se  Aktualizace  
dlouhodobého záměru DIFA JAMU pro rok 2015.
-  Aktualizace dlouhodobého záměru pro rok 2015 byla jednomyslně schválena aklamací všech 
přítomných členů AS DIFA JAMU. 

ad 3. 
-  Akademický  senát  jednomyslně schválil  aklamací  všech  přítomných  členů  AS DIFA JAMU návrh  
Kolegia děkana nominovat do Rady vysokých škol tyto členy akademické obce:  doc. MgA. Blanka 
Chládková (za pedagogy) a BcA. Anna Stránská (za studenty).

ad 4.
- Tajemník informoval o zahájení měření kvality výuky a procesů na JAMU:  ze strany rektorátu bylo 
doporučeno, aby do případné pracovní skupiny byl nominován i  zástupce studentů. Tajemník proto 
předal tuto kompetenci studentské sekci AS DIFA JAMU, která do příštího zasedání vybere vhodného 
kandidáta.
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-  MgA.  Dostálek  apeloval  na  odhlučnění  hereckých  ateliérů.  Tajemník  se  ujal  realizace  tohoto 
požadavku.
- Děkan informoval AS DIFA JAMU o nárůstu agendy a dalších administrativních záležitostí různého  
druhu na fakultě v posledních letech. Proto po zevrubné diskusi s ostatními proděkany považuje za  
nezbytné vytvořit pozici čtvrtého proděkana – pro umělecké a komunikační programy fakulty –, který 
by  měl  na  starosti  organizaci  uměleckého provozu  (vytíženost  prostorů  a  učeben,  oblast  RUVu)  a 
komunikaci fakulty nejen směrem ven (informování o činnostech a programování školy: web, Facebook 
atd..),  ale  také  dovnitř  (informační  TV,  apod.).  Děkan  v  této  souvislosti  oslovil  doc.  MgA.  Marka 
Hlavicu, Ph.D., který s jeho návrhem souhlasil. Akademický senát shledal tuto potřebu za nutnou a 
vyjádřil úmyslu vedení fakulty vytvořit pozici čtvrtého proděkana plnou podporu.
- Tajemník nabídl AS DIFA JAMU možnost zasílání dokumentů ve formátu *.doc místo *.pdf z důvodu 
pružnější práce s dokumentem (úpravy, komentáře apod.), což AS DIFA přivítal.
-  Dr.  Šotkovský  navrhl,  aby se příští  zasedání  zabývalo  provozem studia  Marta  a  s tím spojenými 
záležitostmi (nastudování titulů a jejich počet v dané sezóně, propagace, zázemí, vytíženost studentů, 
apod.).  Senátoři  se shodli  na tom, že by se jednání měli  zúčastnit  i  zástupci  Marty (doc. Mgr. Jan  
Kolegar a Janika Kolářová, BA), nový proděkan (doc. MgA. Marek Hlavica, Ph.D.), děkan, tajemník a 
případně další zainteresovaní hosté – vedoucí ateliérů (prof. MgA. Ivo Krobot, prof. Mgr. Petr Oslzlý,  
prof. PhDr. Václav Cejpek a  další). Termín bude dohodnut pomocí plánování „doodle.com“ tak, aby 
vyhovoval účasti co nejvíce diskutujících.

Tématem příštího zasedání AS DIFA JAMU bude Provoz Studia Marta a záležitosti s ním spojené. 
Termín bude upřesněn.

zapisující: předsedající:
Tomáš Příkrý Lukáš Rieger 
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